Asia Pacific Rail 2018
20-21 March 2018 | HKCEC, Hong Kong

Website: https://goo.gl/32ziV2  
Supported by MTR and attended by movers and shakers of Asia’s rail sector, Asia Pacific Rail is one of Asia’s premier railway industry events. The 20th Asia Pacific Rail is the region’s largest gathering of rail authorities and operators, gathering over 1000 senior rail professionals. In 2018, the event will feature 4 premium conference theatres and 4 seminar theatres. Across two exciting days, it will cover topics including: operations and asset management, signaling & communications, track infrastructure and maintenance, rolling stock, safety, project management, automated ticketing system, new metro projects, mainline passenger, freight and more. 
Download brochure to find out more. 
RESOT Members enjoy 15% off with promo code: PGJE
亚太铁路大会
20-21 March 2018 |香港會議展覽中心
网站: https://goo.gl/32ziV2  
在港铁的支持下，亚太铁路大会是亚洲首屈一指的铁路行业盛会之一。第20届亚太铁路大会是亚太范围内最大的集结了区域各主要铁路部门机构与运营商的铁路业盛会，每年都会吸引超过1000名高层领袖与资深业内人士出席。2018将会举行4场主题演讲与4场专题研讨会。在为期两天的讨论中，我们将重点关注各种话题：运营效率与资产管理，通讯与信号，轨道建设与维修，列车车辆，安全防卫，铁路项目管理与监造，铁路售票系统，收入及管理，最新铁路项目展示，大铁路客运与货运等等。
更多详情，请下载大会手册
台灣軌道工程學會会员将能使用促销代码PGJE来享受15%的优惠
